
V sesja Rady Miejskiej w Suwałkach - 5 lutego 2015 r. 

Wojciech Pająk zapytał;  

- o skutki społeczne napływu migrantów z Ukrainy i czy Miasto jest do tego przygotowane,  

-  czy  istnieje  możliwość  uporządkowania  systemu  informacji  o  kursach  autobusów  PKS i przewoźników 
prywatnych.    

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta poinformował odnośnie zatrudnienia ludności ukraińskie, że na 
terenie miasta zatrudnionych jest około 50 osób. Na ten moment nie ma problemu migracji społecznej, która być 
może zaistnieje. Prezydent zadeklarował przyjęcie jednej rodziny, zabezpieczenie jej mieszkania i pracy.  

Łukasz Kurzyna odniósł się do:  

-  Dworzec  autobusowy  stanowi  własność  miasta  w  Użyczeniu  dla  PKS,  część  terenu  jest  w  zarządzie  
PKS.  Zgodnie  z  obowiązującym  prawem  PKS  przedstawił  Miastu  warunki gospodarowania  dworcem,  plus  
stawki  dla  korzystających  z  niego  innych  przewoźników.  

Przewoźnicy  nie  chcą  ponosić  tych  opłat,  w  związku  z  powyższym  przystankami  są  inne miejsca, tańsze. 
Miasto w ramach pomocy podróżnym może szukać miejsca na umieszczenie wspólnej informacji o kursach 
realizowanych przez różnych przewoźników. Natomiast nie ma narzędzia, aby wpłynąć na godziny kursów i ich 
kierunki.   

 

 

 

  


